

**ARCHIVES DE L'UNIVERSITÉ D'OTTAWA /
ARCHIVES OF THE UNIVERSITY OF OTTAWA**

INSTRUMENT DE RECHERCHE / FINDING AID

FONDS 317

**ÉTUDIANT.E.S. POUR LA VIE À L'UNIVERSITÉ D'OTTAWA /
UNIVERSITY OF OTTAWA STUDENTS FOR LIFE**

**Inventaire préliminaire des documents multimédia /
Multimedia records preliminary inventory**

TABLE DES MATIÈRES / TABLE OF CONTENTS

NOTE AUX CHERCHEURS / NOTE TO RESEARCHERS 3
DOCUMENTS NUMÉRIQUES / DIGITAL RECORDS..... 4

NOTE AUX CHERCHEURS

Note sur le classement et la description : Les documents multimédias sont décrits par ordre numérique.

Note sur la langue des documents : La langue de description des documents est soit en français ou en anglais.

Note sur les restrictions à la consultation : L'utilisation de reproductions des documents de ce fonds d'archives est régie par la *Loi sur le droit d'auteur* et la procédure numéro 16 – *Reproduction de documents des AUO*.

Note sur les instruments de recherche : Il existe potentiellement d'autres instruments de recherche pour ce fonds, préparés généralement en fonction du support des documents (ex. iconographique, sonores, objets, etc.).

NOTE TO RESEARCHERS

Note on arrangement and description: Multimedia records have been described in a numerical order.

Note on language: The descriptions of the records are in either French or English.

Note on restrictions on access: The use of reproduced records of this archival fonds is subject to *the Canadian Copyright Act* as well as procedure number 16 – *Reproduction des documents des AUO*.

Note on finding aids: There are probably other finding aids relating to this fonds, generally prepared according to their material type (ex. graphic materials, sound recordings, objects, etc.)

AUO – FONDS 317 ÉTUDIANT.E.S. POUR LA VIE À L'UNIVERSITÉ
D'OTTAWA / UNIVERSITY OF OTTAWA STUDENTS FOR LIFE - MUL

**Fonds 317 Étudiant.e.s. pour la Vie à l'Université d'Ottawa /
University of Ottawa Students for Life**

DOCUMENTS NUMÉRIQUES / DIGITAL RECORDS

Versement reçu le 21 mai 2015

Fonds 317 – ADMIN – documents numériques – 2015-05-21

uOSFL Constitution_EN_March2012.pdf – Constitution of the University of
Ottawa Students for Life as amended at the Annual General Meeting on March
22nd 2012.